

CC



Wireless
Microphone
无线领夹麦克风

SOON 3

使用说明
User Instruction

01 设备概览

产品清单



*以上产品清单依据所选产品规格不同，实物明细有所区别。请以实际购买产品规格为准。

设备介绍

充电口



发射端

指示灯



接收端

02 功能介绍

设备配对：

1. 将接收端插入手机底部接口，指示灯红灯亮起并闪烁，等待配对。
2. 长按发射端开关键，指示灯白灯亮起并自动进行配对。发射端白灯常亮，接收端红灯常亮代表配对成功。

*如需进行一拖二使用，只需同时打开两个发射端，使其均连接接收端即可。



静音模式：

双击发射端开机键开启静音模式，白灯熄灭。
再次双击开机键即可解除静音模式，白灯常亮。

02 功能介绍

混响模式：

三击发射端开机键开启混响模式，白灯慢闪。

再次三击开机键即可解除混响模式，白灯常亮。

设备开/关机及充电：

发射端：

开机/关机：长按开关键

低电量：红灯闪烁

充电中：红灯常亮

满电：红灯熄灭

*发射端不支持在充电过程中使用，充电时设备将自动关机。

接收端：

接入手机自动通电，断开即可断电。

*接收端搭载Lightning或Type-C接口，支持使用时同步进行手机充电。

02 功能介绍

使用须知：

- 1.在一拖二使用场景下，如其中一个发射端蓝牙断开，接收端将闪烁红灯，需重新拔插接收端并连接，否则接收端将于10分钟后自动关机。
- 2.接收端在10分钟内未进行配对，或配对后未进行录音、直播等功能，将自动关机。
- 3.发射端在1分钟内未进行配对，将自动关机。
- 4.发射端开机状态下，短按开关键，指示灯将发生变化，但无功能改变，此为正常现象。重复短按开机键直至白灯常亮即可正常使用。
- 5.部分安卓机型如插入接收端时无法通电使用，请进入手机设置手动开启OTG功能即可正常使用。

03 设备参数

产品型号	SOON 3	
产品尺寸	发射端 接收端	50.7*24*17.5mm 45.5*26.5*7.3mm
整机重量	发射端 接收端	11.5g 4.5g
	机身材质	PC+ABS
	工作电压	3.7V
	电池容量	120mAh
	续航时长	12H
	充电时长	2H
	信号距离	15米

04 FCC警告声明

未经负责合规的一方明确批准的变更或修改可能导致用户操作设备的权限无效。根据FCC规则第15部分，该设备已测试并符合B类数字设备的限制。这些限制旨在提供合理的保护，防止住宅安装中的有害干扰。该设备产生、使用和辐射射频能量，如果不按照说明安装和使用，可能会对无线电通信造成有害干扰。然而，不能保证在特定安装中不会发生干扰。如果该设备确实对无线电或电视接收造成有害干扰，可以通过关闭和打开设备来确定，则鼓励用户尝试通过以下一种或多种措施来纠正干扰：

- 重新调整接收天线或天线放置位置
- 增加设备和接收器之间的间隔
- 将设备与接收器连接到不同电路上的插座。
- 请咨询经销商或经验丰富的无线电/电视技术人员以寻求帮助

该设备符合FCC规则第15部分。操作需满足以下两个条件：

- (1) 本设备不会造成有害干扰
- (2) 该设备能接收到包括可能影响设备正常工作的任何干扰

经评估，该装置符合一般射频暴露要求。

01 General Description

Product List

1		1. Microphone transmitter
2		2. Microphone receiver (Type-C)
3		3. Microphone receiver (Lightning)
4		4. Type-C charging cable

*Above products are subject to change in accordance with the specific product model. Please refer to the specifications of actual purchase.

Product Introduction

Charging port



Transmitter

indicator



Receiver

02 Introduction of Function

Device Matching:

1. Insert the receiver to the port at the bottom of mobile. The red indicator flickers and waits for matching.
2. Long press the power button on transmitter. Wait for the white indicator shining and matching. When the white indicator of transmitter and the red indicator of receiver stay on, it indicates they are matched successfully.

*For one-to-two use, please switch on two transmitters simultaneously. Let them connect to the one receiver.



02 Introduction of Function

Mute Mode:

Double-click the power button of transmitter to enter mute mode. The white indicator turns off.

Double-click power button again to exit mute mode. The white indicator stays on.

Reverb Mode:

Triple-clicking the power button on transmitter will switch on the reverb mode. The white indicator flickers.

Triple-click the power button again to exit reverb mode. The white indicator stays on.

Power On/Off and Charging:

Transmitter:

Power on/off: Long press the power button

Low battery: Red indicator flickers.

Charging: Red indicator stays on.

Full battery: Red indicator is off.

* The transmitter will automatically switch off in the process of charging.

02 Introduction of Function

Receiver:

The receiver can automatically charge via connection to mobile phone. It will stop charging when disconnection.

*The receiver is equipped with both Lightning and Type-C ports. It can charge the mobile while in operation.

Warnings:

1. For one-to-two use, if one of the transmitters is disconnected from the Bluetooth, the red indicator flickers. Please unplug the receiver then plug it again to connect Bluetooth. Or else the receiver will automatically switch off in 10 minutes.
2. The receiver will automatically switch off while no operation or successful matching.
3. The transmitter will automatically switch off if matching is not done within one minute.

02 Introduction of Function

4. It's normal phenomenon that when the transmitter is in operation, short press the power button, the indicator will change but its function remains the same.

5. Short press the power button repeatedly until the white indicator stays on. The device will be workable again.

6. Part of Android mobiles cannot work with the receiver normally. Please turn on their OTG function in mobile setting.

03 Product Parameters

Model	SOON 3	
Product Size	Transmitter Receiver	50.7*24*17.5mm 45.5*26.5*7.3mm
Product Weight	Transmitter Receiver	11.5g 4.5g
	Material	PC+ABS
	Working Voltage	3.7V
	Battery Capacity	120mAh
	Working Time	12H
	Charging Time	2H
	Signal Distance	15 meters

04 FCC Warning Statement

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

04 FCC Warning Statement

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause harmful interference, and
- (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.